
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-05, § 4 

 

 Tid Tisdagen den 5 februari 2013 kl 17.00- 18.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 februari 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

Peter Jönsson (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) §§ 1-13 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Petter Krönmark (M)  för Anna Cederschiöld (M) 

Johan Möller (M) för Sonny Österman (M)  

Maria Öhman (V)  för Sebastian Wiklund (V) §§ 14 – 22 

 

Ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (Fp) 

Martin Engman (S)  

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) §§ 1-10 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 1-13 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne Wernberg, Anita Granlund, Jonas 

Holmer, Gunnar Kempe, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, Anna 

Wahlström.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreterare 

Erica Närlinge.  Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Reza Etemad.  



  

 

 
 § 4 

Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 
Dnr 1.1.3-014/2012 

 

Protokoll från miljö- och hälsoskyddsnämndens och fastighetsnämndens gemensamma 

råd för funktionshinderfrågors sammanträde nummer 7/2012 från den 26 november 

2012 anmäls.  

  
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Bengt 

Sandberg m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) enligt följande: 

 Vi uppmärksammar att rådet nu i efterhand har diskuterat hyreshöjningen av 

 LSS-bostäder. Vi ville ju under förra nämnden återremittera detta ärende då vi 

 menade att nämnden annars förbiser rådets funktion. Vi kan inte fatta beslut som 

 berör rådet innan rådet fått yttra sig i ärendet. Dessutom ville vi veta hur detta 

 kan komma att påverkar brukarna i slutänden.  

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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